
فرهیختـگان اسـتقلالی ها آرام آرام خـود را بـرای آغـاز فصـل 

جدیـد آمـاده می کننـد و ایـن درحالـی اسـت کـه دقیقـا مثـل 

نیمکت فنی این تیم که طی سـال های اخیر مدام دسـتخوش 

تغییـر و تحـول شـده اسـت، کادر مدیریتـی ازجملـه مدیـران 

و اعضـای هیات مدیـره آبی هـا نیـز به طـور مـداوم جابه جـا 

شـده اند و همان طـور کـه چنـدی پیـش در »فرهیختـگان« در 

گزارشـی بـه آن اشـاره کردیـم از سـال ۸۵ هـر دوسـال یک بار، 

مدیران عامل باشـگاه اسـتقلال درسـت در حسـاس ترین برهه 

زمانـی یعنـی زمانـی که ایـن تیم خود را مهیای حضور در فصل 

جدیـد رقابت هـا می کـرد، از کار برکنـار و کادر مدیریتـی ایـن 

تیم دسـتخوش تغییرات شـده اسـت و امسـال نیز طبق همین 

روال احمـد سـعادتمند هیـچ گاه نتوانسـت مدیریـت باشـگاه 

پرطرفـدار پایتخـت را در فصـل بیسـتم تجربـه کند و در آسـتانه 

ایـن رقابت هـا توسـط هیات مدیـره از کار برکنـار شـد. 

بازگردانـدن  بـرای  سـعادتمند  مذاکـرات  اینکـه  از  بعـد 

اسـتراماچونی جـدی شـد، در همیـن حیـن اخبـار عجیبـی از 

وزارت ورزش به گـوش رسـید و شـنیده شـد کـه مسندنشـینان 

ایـن وزارتخانـه بـه هرشـکل ممکـن بـا بازگشـت سـرمربی 

ایتالیایـی مخالـف بـوده و ایـن اتفـاق 

ن  نـو قا ضـع  و علـت  بـر  مزیـد 

جدیـد در فوتبـال ایـران شـد 

اعـلام می کـرد  کـه صراحتـا 

مربیـان و بازیکنـان خارجـی 

نمی تواننـد بـا باشـگاه های 

ایرانـی قـرارداد ببندنـد. 

در ادامـه و بعد از ناکامی 

استقلال در آسیا تقریبا 

تمامـی بهانه ها برای 

حمـد  ا ی  ر برکنـا

مثـل  تمند  د سـعا

درکنـار  پـازل  یـک 

و  شـد  ه  چیـد هـم 

درنهایـت در روزی که 

سـعادتمند از الکـس 

نـوری به عنـوان گزینـه 

ی  بیگر مر سـر صلـی  ا

ه  بـرد م  نـا ل  سـتقلا ا

بـود، دقایقـی بعـد توسـط 

هیات مدیـره برکنـار شـد و 

جـای خـود را بـه احمـد مـددی 

داد تـا ایـن چهـره کـه پیـش از برکنـاری سـعادتمند به عنـوان 

معـاون بـا باشـگاه همـکاری می کـرد، به عنـوان سرپرسـت 

باشـگاه اسـتقلال انتخـاب و معرفـی شـود. 

 گزینه جدی نیست؟

بـا انتخاب مددی به عنوان سرپرسـت 

به سـمت  ر  خبـا ا ل  سـتقلا ا

یـن  ا مـل  یرعا مد ب  نتخـا ا

باشـگاه رفـت و برخـی عنوان 

کردنـد کـه قـرار اسـت هرچه 

سـریع تر و احتمـالا تـا یکی، 

دو هفته آینده اسـتقلال رنگ مدیرعامل به خود ببیند تا کارها 

با مدیریت جدید از سـر گرفته شـود. این درحالی اسـت که در 

همیـن مـدت صحبت هایـی درخصـوص انتخـاب نفراتـی مثل 

نظری جویبـاری، سـعید آذری یـا فرهاد حمیداوی و چند چهره 

دیگـر شـنیده شـد کـه حداقـل باشـگاه دربـاره انتخـاب مالک 

شـهرخودرو بـا انتشـار خبـری ایـن موضـوع را تکذیـب و اعـلام 

کـرد حمیـداوی بیـن گزینه هـای مدیریـت اسـتقلال نیسـت. 

بـا این حـال و بـا وجـود اینکـه فعـلا گزینـه مدیریـت اسـتقلال 

در دسـترس نیسـت امـا طبـق شـنیده های »فرهیختـگان« 

از راهروهـای وزارت ورزش، گویـا گزینه هایـی بـرای مدیریـت 

ایـن باشـگاه وجـود دارد ولـی هنـوز مذاکـرات شـروع نشـده و 

درواقـع تاکیـد وزیـر ورزش بـرای انتخـاب بهتریـن گزینه باعث 

شـده مسـئولان ذی ربـط فعـلا درحـال جمـع آوری اطلاعـات 

باشـند و در ادامـه بعـد از بررسـی های لازم مذاکـرات در ایـن 

خصـوص آغـاز شـود. 

 اراده ای هم نیست؟

همان طـور کـه اشـاره کردیـم در روزهـای ابتدایـی انتخـاب 

مددی به عنوان سرپرسـت باشـگاه این طور اعلام شـده بود که 

حداقل تا دوهفته درخصوص مدیریت استقلال تعیین تکلیف 

خواهد شـد و این درحالی اسـت که در جلسـه بین نمایندگان 

مجلـس بـا پیشکسـوتان و مدیـران وزارت ورزش این اولتیماتوم 

به مسـئولان وزارت داده شـد که هرچه سـریع تر نسـبت به این 

موضوع ورود کنند و موانع لازم برداشته شود تا پروسه انتخاب 

مدیرعامل برای اسـتقلال سـرعت بیشـتری بگیرد. 

مـددی چنـدی پیـش در گفت وگـو بـا »فرهیختـگان« در ایـن 

خصـوص کـه تـا چـه زمـان به عنـوان سرپرسـت در باشـگاه 

اسـتقلال مشـغول خواهـد بـود، گفـت: »برایـم تعـداد روزهـا 

تفاوتـی نـدارد و اینکـه یـک روز باشـم یـا یـک هفته یـا یک ماه و 

یـک سـال، هرمدتـی که باشـم با قـدرت کارم را انجام می دهم. 

معتقـدم کـه نبایـد بـه کمیـت نـگاه کـرد و بایـد بـا کیفیـت در 

هرمدتـی کـه روی کار باشـیم کار را پیـش ببریـم. بـا اینکـه 

سرپرسـت اسـتقلال هسـتم امـا بـرای اداره امور اختیـار دارم و 

تـا امـروز هـم خـدارا شـکر مشـکلی پیـش نیامده اسـت.« حالا 

به نظـر می رسـد کـه زمان ریاسـت مددی بیشـتر از مـدت قابل 

پیش بینـی خواهـد بـود و شـاید تـا مدت هـا خبـری از انتخـاب 

مدیرعامـل جدیـد نباشـد. 

 تجربه سرپرستان قبلی و راه پرسپولیس 

در چندسـال اخیـر و بعـد از برکنـاری فتح اللـه زاده، بهـرام 

افشـارزاده و بعـد از او رضـا افتخـاری هرکـدام حـدود دوسـال 

مدیریـت باشـگاه را عهـده دار شـدند و در ایـن مـدت اسـتقلال 

کمتـر بـا سرپرسـت اداره شـد. بـا این حـال بـا روی کار آمـدن 

بـا  باشـگاه  ایـن  مدیـدی  مدت هـای  فتحـی  امیرحسـین 

سرپرسـتی فتحـی اداره شـد و سـپس او حکـم مدیریـت را از 

وزارت ورزش دریافـت کـرد. در ادامـه و بعـد از اسـتعفای فتحی 

و تا زمانی که اداره امور به صورت رسـمی به دسـت سـعادتمند 

بیفتـد جـز خـود سـعادتمند کـه مدتـی کوتـاه سرپرسـت بـود، 

اسـماعیل خلیـل زاده و علـی فتح اللـه زاده هرکـدام بـرای زمان 

کوتاهـی سرپرسـتی باشـگاه را عهـده دار شـدند امـا درنهایـت 

یکـی از ایـن سـمت کناره گیـری کـرد و دیگـری اسـتعفا داد. 

شـواهد نشـان می دهـد مدیـران وزارت ورزش موفق به انتخاب 

گزینه مناسـب برای مدیریت اسـتقلال نشـده اند و بعید نیست 

اوضـاع در اسـتقلال هـم مثـل پرسـپولیس پیـش بـرود. بعـد 

از برکنـاری محمدحسـن انصاری فـرد، رسـول پناه به عنـوان 

سرپرسـت باشـگاه انتخـاب و قـرار شـد بعـد از مدتـی یـک 

مدیرعامـل جدیـد معرفـی شـود. امـا رسـول پناه ماندگار شـد و 

بعد از گذشـت 6 ماه نیز ماموریتش به عنوان سرپرسـت ازسوی 

وزارت ورزش تمدیـد شـد و هنـوز هـم خبری از احتمال انتخاب 

یـک مدیـر جدیـد بـرای این باشـگاه نیسـت. به ایـن ترتیب اگر 

مـددی هـم مثـل رسـول پناه تا مدت هـا به عنوان سرپرسـت در 

راس باشـگاه اسـتقلال مانـدگار شـود نبایـد زیـاد تعجـب کرد.

  گزارش

گزینه مدیریت استقلال در دسترس نیست

مددی مثل رسول پناه ماندنی است؟
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محمـود فکـری سـرانجام بعـد از مدت هـا فرازونشـیب به عنـوان سـرمربی 

استقلال انتخاب شده و همراه با یک کادر تمام استقلالی کارش را در این 

تیـم آغـاز کـرده اسـت. در ایـن مـدت نقدهای زیـادی به نیمکت اسـتقلال 

شـده و عده ای معتقدند شـاید برخی مربیان جدید این باشـگاه برای شـان 

زود بـود کـه بـه نیمکـت آبی پوشـان برسـند، ازسـوی دیگـر برخـی دیگـر 

اعتقـاد دارنـد بایـد بـه انتخاب های سـرمربی تیم به عنوان نفـر اول احترام 

گذاشـت و از کادر تمام اسـتقلالی این باشـگاه به عنوان یک نقطه قوت یاد 

می کننـد. اسـتقلال چنـد روز پیـش در اولیـن تجربـه سـرمربیگری فکـری 

در ایـن تیـم موفـق شـد دیـدار تدارکاتـی مقابـل نفـت مسجدسـلیمان را با 

پیـروزی پشت سـر بگـذارد تـا بارقه هـای امیـد از ایـن کادر جدیـد در دل 

هـواداران بـرای موفقیـت در فصـل آتـی ایجـاد شـود. به دنبـال اتفاقـات 

جدیـد شـکل گرفته در باشـگاه اسـتقلال دقایقـی بـا کاپیتـان اسـبق ایـن 

تیـم همـکلام شـدیم. گفت وگـوی »فرهیختـگان« بـا شـاهین بیانـی را در 

ادامـه می خوانیـد.

از انتخـاب محمـود فکـری به عنـوان سـرمربی اسـتقلال آغـاز کنیم. چقدر 

بـا ایـن انتخاب موافق هسـتید؟

فکری جزء خانواده اسـتقلال بوده و چندسـالی می شـود که سـرمربیگری و امور 

فنـی را در لیگ هـای پایین تـر آغـاز کـرده اسـت و در آن مـدت هم که در نسـاجی 

سـرمربی بـود موفـق عمـل کـرد تـا جایـی کـه تیم شـمالی بدون شکسـت لیگ را 

بـه پایـان رسـاند. البتـه مهم تریـن مسـاله ایـن اسـت کـه او از خانـواده اسـتقلال 

به شـمار می رود و امیدوارم در کارش موفق باشـد، هرچند کار خیلی سـختی را 

هـم پیـش رو دارد، چراکـه هـوادار اسـتقلال چندسـالی می شـود کـه از قهرمانی 

دور مانـده و تیمـش جـام نگرفتـه اسـت و دیگـر ایـن صبـر و تحمـل را نـدارد کـه 

امسـال هم بدون جام قهرمانی سـپری شـود و نمی تواند یک فصل دیگر چنین 

تجربـه ای را پشت سـر بگـذارد. بـه همیـن دلیـل امیـدوارم از همـان روز نخسـت 

فکـری تیمـی را روانـه مسـابقات کنـد کـه هم با قدرت باشـد و هم بـرای قهرمانی 

مبـارزه کنـد کـه درنهایت امیـدوارم این اتفـاق بیفتد.

فکـری هنـوز دسـتیار اول خـود را پیـدا نکـرده و به نظـر می رسـد بـا وجـود 

ایـن امـر اسـتقلال نیمکـت شـلوغی را جمـع کـرده اسـت.

اگـر تقسـیم کار درسـت انجـام شـود فکـر نمی کنم مشـکلی به وجـود بیاید. بین 

دسـتیاران و مربیـان، مهـم نفـر اول و دوم و آخـر نیسـت بلکـه مهـم این اسـت که 

به درسـتی تقسـیم کار شـود و هرکسـی وظیفـه خـودش را بدانـد و در این صورت 

اسـتقلال موفـق می شـود، هرچنـد خوشـبختانه می بینیـم تمـام کادر فنـی این 

تیـم به نوعـی قبـلا در اسـتقلال بـازی کردنـد و از خانـواده ایـن باشـگاه به شـمار 

می رونـد امـا گذشـته از ایـن صحبت هـا مهم تریـن مسـاله بـرای موفقیـت ابزاری 

اسـت کـه بایـد فکـری به وسـیله آنهـا موفق شـود که در ایـن بین مهم تریـن ابزار، 

بازیکنـان تیـم محسـوب می شـوند. اگـر آقـای فکـری بازیکنانـی کـه مدنظـرش 

هسـت را نتواند در جمع بازیکنان تیمش داشـته باشـد مطمئنا با مشـکل مواجه 

خواهـد شـد. الان مهم تریـن بازیکـن و هافبـک اسـتقلال علـی کریمـی اسـت 

کـه هنـوز وضعیتـش بـا تیـم مشـخص نشـده و از آنجایـی کـه ایـن بازیکـن بدون 

جایگزیـن به شـمار مـی رود شـاید اگـر بـا اسـتقلال بـه توافق نرسـد ایـن موضوع 

کار سـرمربی و کادرفنـی را بـرای هدایـت آبی پوشـان سـخت کنـد و دسـت وبال 

فکـری را ببنـدد. شـاید یک سـری بازیکنـان باشـند کـه اگـر برونـد یـا مصـدوم 

شـوند بتـوان جایگزینـی بـرای آنهـا پیـدا کـرد و می توان بـه افراد دیگر بـازی داد 

امـا معتقـدم کریمـی جـزء آن دسـته بازیکنانی اسـت کـه جایگزین ندارد و شـکل 

کار تیمـی اسـتقلال بـر پایـه این بازیکن سـوار اسـت و امیدوارم ایـن اتفاق بیفتد 

و مسـئولان باشـگاه بتواننـد کریمـی را نگـه دارنـد چـون اگـر نباشـد کار محمـود 

فکـری خیلـی سـخت خواهد شـد.

اسـتقلال درحالی در بازی آخر خود با ۳ دفاع بازی کرد که همواره در این 

سـال های اخیـر بـا سـرمربیان اغلـب ایرانـی بـا چهاردفاع خطـی به مصاف 

حریفـان می رفـت. به نظـر می رسـد فکری هم می خواهد راه اسـتراماچونی 

را بـرود. چقـدر با این موضوع موافق هسـتید؟

به نوعی سیسـتم سـه دفاعه در فوتبال دنیا منسوخ شـده و اکثر تیم های موفق با 

دفـاع خطـی چهارنفـره بـازی می کنند اما بازهـم این موضوع برمی گـردد به ابزار 

و بازیکنانی که دراختیار سـرمربی هسـتند که مطمئنا سیسـتم هر تیم براسـاس 

داشـته های کادرفنی که بازیکنانش هسـتند شـکل گرفته و بر همین اسـاس اگر 

اسـتقلال نفراتی را دارد که بتواند با آنها در تاکتیک 2-۵-3 موفق باشـد چراکه 

نـه و فکـری می توانـد راه اسـتراماچونی را بـرود، امـا مهـم این اسـت که سـرمربی 

ابزار کدام سیسـتم را دراختیار دارد. با این حال سـال گذشـته شـاهد آن بودیم 

کـه ضعـف اسـتقلال بـه خط دفاعـی ایـن تیـم و قلب دفـاع مربـوط می شـد که از 

شـروع فصـل تـا پایـان رقابت هـای آسـیایی هیچ کـدام از مربیان نتوانسـتند این 

ضعـف را مرتفـع کننـد و اسـتقلال از همان جـا لطمه خورد. امیـدوارم فکری برای 

ضعـف قلب دفاعـی چـاره ای بیندیشـد و با کمک همکارانـش بتواند این نقیصه و 

ضعـف بـزرگ را برطـرف کنـد چون مشـکل بزرگ اسـتقلال درحـال حاضر به این 

نقطـه از زمیـن مربـوط می شـود. امیـدوارم امسـال شـاهد ایـن نقـص در ترکیـب 

تیـم نباشـیم درحالـی کـه سـال گذشـته اسـتقلال بهتریـن خط حملـه لیـگ و 

آقـای گل رقابت هـا را دراختیـار داشـت و اگـر در قلب دفاع مشـکل نداشـت یکی 

از مدعیـان اصلـی قهرمانـی به شـمار می رفت.

حتمـا شـنیدید کـه لیـگ برتـر بـا یک هفتـه تاخیـر آغـاز می شـود. فکـر 

نمی کنید این موضوع بیشـتر از هر تیم دیگری به سـود اسـتقلال باشـد؟

البتـه تیم هـای دیگـر هـم شـرایط اسـتقلال را دارنـد و هرچقـدر بازی هـا دیرتـر 

آغـاز شـود سـایر تیم هـا نیـز از آن اسـتقبال می کننـد چـون زمـان بیشـتری برای 

آماده سـازی و هماهنگ شـدن برای رسیدن به اهداف تاکتیکی خواهند داشت.

درخصـوص مدیریـت تیـم به خصـوص در زمـان سـعادتمند کـه بـا تدابیـر 

او پنجـره بسـته مانـده و رقـم قراردادهـا نجومـی افزایـش پیـدا کـرد، چـه 

صحبتـی داریـد؟

اصـلا نبایـد دربـاره آن مقطـع دیگـر صحبت کـرد اما برایم جالب اسـت که چطور 

یـک بازیکـن کـه به انـدازه یـک نیم فصـل کارایـی لازم را برای تیم نداشـت و حتی 

از زدن یـک گل یـا ثبـت یـک پـاس گل عاجـز مانـده و همیشـه جـزء سـه بازیکـن 

ضعیـف اسـتقلال در پایـان مسـابقات انتخـاب شـده چطـور در زمـان مدیریـت 

قبلـی دوبرابـر قـرارداد سـال قبـل خـود را درخواسـت کـرده و بـا آن هـم موافقـت 

شـده اسـت! خـود ایـن اتفـاق یـک علامـت سـوال بـزرگ را بـه وجـود مـی آورد. 

نمی خواهـم از کسـی اسـم بیـاورم تـا متهـم بـه حاشیه سـازی شـوم امـا برایـم 

عجیـب اسـت بازیکنـی کـه در لیسـت تمدیدی هـا بـود و همیشـه هـم مصـدوم 

می شـد و هـر زمـان کـه بـه میـدان رفـت از ضعیف ترین هـا بـه حسـاب می  آمـد 

چطـور بـا آن رقـم تمدیـد کـرد درحالـی کـه بهتریـن کار ایـن بـود که وقتـی اعلام 

کـرد پیشـنهاد دارد بایـد اجـازه می دادنـد بی سـروصدا اسـتقلال را تـرک کند اما 

در کمـال تعجـب قـرارداد او را دوبرابـر کردنـد و در تیـم ماندنـی شـد تـا جایـی که 

در لیـگ قهرمانـان آسـیا بدون شـک ضعیف تریـن بازیکـن اسـتقلال بـود، البتـه 

مـردم و هـواداران واقعـی می داننـد چـه کسـی را می گویـم، کسـی کـه درطـول 

فصل همیشـه مصدوم بوده و هر زمان هم که بازی کرده بازدهی لازم را نداشـته 

امـا می آیـد و تقاضـای قـرارداد بیشـتر می کنـد و سـعادتمند هـم آن را می پذیرد، 

اینها مشـکلات اسـتقلال هسـتند. به نظر من هوادار همیشـه حق دارد و ما هم 

به عنـوان یـک اسـتقلالی از خانـواده ایـن باشـگاه از هرکسـی کـه آمـده حمایـت 

کردیـم و فکـری هـم از ایـن قاعـده مسـتثنا نیسـت. مـا از او حمایـت می کنیـم 

امـا تـا زمانـی از او حمایـت می کنیـم کـه هـوادار مـا از کادرفنـی راضـی باشـد و 

اسـتقلال بـا قـدرت بـازی کـرده و بـرای قهرمانی بجنگد یا حداقـل در زمین بازی 

ضعف آشـکاری نداشـته باشـد. اگر هوادار ما خوشـحال باشـد مطمئن باشـید 

مـا پیشکسـوتان هم خوشـحالیم.

و صحبت پایانی؟

در ایـن وضعیـت کـه مملکـت از لحاظ اقتصادی مشـکل دارد و مشـکلات زیادی 

بـرای مـردم بـه وجـود آمـده نبایـد بازیکنـان مـا قـرارداد خـود را بـا قیمـت دلار 

بسـنجند، مشـکلات اقتصـادی زیـاد اسـت و امیـدوارم روزی برسـد کـه بازیکنی 

کـه پیراهـن تیـم بزرگـی مثـل اسـتقلال را می پوشـد نخواهـد از پیش پرداخـت و 

مباحـث مالـی صحبـت کنـد، ایـن درحالی اسـت که چندسـال اسـت اسـتقلال 

قهرمـان نمی شـود. امیـدوارم کسـانی کـه ایـن پیراهـن را دوسـت دارنـد بـرای 

اسـتقلال بماننـد چـون ایـن موضـوع خیلـی مهـم اسـت کسـی ایـن پیراهـن را 

بپوشـد که آن را دوسـت داشـته باشـد.
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شاهین بیانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: هوادار طاقت یک فصل بدون جام دیگر را ندارد

ین استقلالی در زمان سعادتمند ۲برابر شد؟ چرا قرارداد ضعیف  تر
فکری باید برای ضعف قلب دفاعی چاره ای بیندیشد

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

قایدی می ماند، میلیچ برمی گردد، پنجره ها تا هفته بعد باز می شود

مددی: در قرارداد برخی بازیکنان استاندارد رعایت نشده است
سرپرســـت باشگاه اســـتقلال با اعلام اینکه در قرارداد برخی از 

بازیکنان عرف و استاندارد قراردادی رعایت نشده است، از آغاز 

کار اصلاح قراردادها خبر داد. احمد مددی در این خصوص به 

تسنیم گفت: »متاسفانه در برخی از قراردادهای قبلی، عرف و 

استانداردهای قرارداد رعایت نشده است. چاره ای نداریم جز 

اینکه بخشی از قراردادها را بازنگری کنیم. تلاش خواهیم کرد 

در فضای حرفه ای و پس از مذاکرات مجدد، نســـبت به اصلاح 

قراردادهـــا اقـــدام کنیم. بحث اصلاح قراردادها را از حســـین 

پورحمیدی، دروازه بان استقلال آغاز کردیم. متاسفانه قرارداد 

قبلی او مناســـب نبود و نجومی بود. دغدغه های باشگاه را به او 

و مدیربرنامه هایش گفتیم و آنها واقعیت را متوجه شـــدند. وقتی 

با پورحمیـــدی و مدیربرنامه هایش صحبت کردیم، پذیرفتند که 

قرارداد بازنگری شـــود. امیدوارم قرارداد ســـایر بازیکنان را نیز در 

فضای حرفه ای بازنگری کنیم.«

سرپرست باشگاه استقلال در پاسخ به این سوال که آیا حکم مدیرعاملی 

را خواهـــد گرفت یا به صورت موقت کارها را انجام می دهد، گفت: »2۵ 

سال سابقه کار در باشگاه های مختلف را دارم و مدیریت کرده ام. استقلال 

جایی اســـت که باید خدمت کرد. این باشگاه متعلق به مددی و هیات مدیره 

نیســـت، متعلق به 3۵ میلیون هواداری اســـت که با یک پیروزی بانشاط می شوند و با یک 

شکست هم ســـرخوردگی اجتماعی به وجود می آید. بِرند استقلال اثربخشی ملموسی در 

جامعه دارد. به عنوان سرپرست باشگاه، هرچند روزی که در باشگاه باشم، با قدرت کارم را 

انجام خواهم داد. به این نگاه نمی کنم که سرپرســـت هستم و مثل کسی که اختیار دارم، 

رفتار خواهم کرد تا مشکلات اینجا را به کمترین حد برسانم.«

مـددی ادامـه داد: »اینجـا وقـت مماشـات نیسـت و تصمیمـات زود بـازده گرفتـه می شـود. 

اگـر تصمیماتـی نمی گرفتیـم، تمرینـات اسـتقلال شـروع نمی شـد و ایـن آرامـش را در 

تمریـن شـاهد نبودیـم. تلاشـم ایـن اسـت کـه بـا بهتریـن کیفیت جلو بـروم. نـگاه نمی کنم 

سرپرسـت هسـتم و مدیرعامـل و عضـو هیات مدیـره نیسـتم، من دل در گـرو هوادارانی دارم 

کـه عاشـقانه تیـم را دوسـت دارنـد و می خواهـم آنهـا را خوشـحال کنـم. تـا زمانـی که کاری 

را نکـرده ام، نمی گویـم. عهـدی بـا هـواداران بسـته ام کـه حـرف اضافه نزنم و موظف هسـتم 

کارهایـم را انجـام دهـم. شـاید خیلـی از اهالـی رسـانه از مـن ناراحـت باشـند، امـا باید حق 

بدهنـد. در اسـتقلال حـرف زیـاد زده شـده و کمتـر عمـل شـده اسـت. اجـازه دهید بیشـتر 

عمـل کنیـم و کمتـر حـرف بزنیم.« 

وی با تاکید بر این نکته که قایدی در اســـتقلال ماندنی است و تکلیف نادری برای حضور 

در این تیم هنوز مشـــخص نیست، اعلام کرد که تا هفته آینده پرداختی به شفر، جپاروف و 

پاختاکور را انجام خواهند داد تا پنجره نقل و انتقالات استقلال باز شود. ضمن اینکه تاکید 

کرد که به میلیچ هم مبلغی پرداخت شده و او نیز برای بازگشت اعلام آمادگی کرده است. 


